
Ad/4 
Obravnava predloga proračuna Občine Črenšovci za leto 2013 in 2014  
 

 

OBČINA ČRENŠOVCI 

Odbor za družbene dejavnosti 
 
 

ZAPISNIK  12. SEJE ODBORA ZA DRUŽBENE DEJAVNOSTI, 
ki je bila 11.2.2013 ob 19.30 uri v prostorih občinske uprave Občine Črenšovci. 

 
 

Prisotni člani: Mag. Marija HORVAT, Andrej TIBAUT, Bojan KERČMAR, Marija SEVER,  mag. Terezija ZAMUDA, 
Štefan KRAMPAČ in Vera HALAS. 
Ostali prisotni:  Župan Anton TÖRNAR in Jožica CIGAN, občinska uprava. 
 
 
Ad/1 
Predsednica odbora mag. Marija HORVAT  je ugotovila, da so  prisotni vsi člani odbora, da je odbor sklepčen in 
lahko nadaljuje z delom, zato je pod  
 
Ad/2 
predlagala  v sprejem naslednji  DNEVNI RED: 
1. Ugotovitev prisotnosti članov odbora, 
2. Določitev dnevnega reda 12. seje odbora, 
3. Pregled zapisnika 11. seje odbora, 
4. Obravnava osnutka proračuna Občine Črenšovci za leto 2013, 
5. Tekoče zadeve in  
6. Pobude in vprašanja članov odbora. 
 
 
Ad/3 
Mag. Marija Horvat, predsednica odbora, je predstavila sklepe sprejete na 11. seji, ki je bila 19.11.2012. Na 
zapisnik ni bilo pripomb. Člani odbora so soglasno potrdili zapisnik  11. seje Odbora za družbene dejavnosti. 
 
Mag. Terezija Zamuda, članica odbora, je vprašala za sredstva iz naslova razširjenega programa, ki niso bila 
nakazana šolam. 
 
Župan je pojasnil, da je v decembru 2012 bil likvidnostni problem občine. 

 
Ad/4 
Župan Anton Törnar je predstavil le ključne elemente proračuna ter povedal, da smo se odločili za pripravo 
dvoletnega proračuna za leti 2013 in 2014. S sprejetjem dvoletnega proračuna se prekine tudi pogost način 
začasnega financiranja proračunskih potreb v prvih mesecih, ko proračun še ni sprejet. Osnova za pripravo 
predloga proračuna za leti 2013 in 2014 je jesenska napoved gospodarskih gibanj Urada RS za 
makroekonomske analize in razvoj. Primerna poraba predstavlja primeren obseg sredstev za financiranje z 
zakonom določenih nalog. Vlada RS je na podlagi drugega odstavka 11. člena ZFO-1 sprejela dogovor o višini 
povprečnine za leti 2013 in 2014 v znesku 536,00 EUR. Pri izračunu povprečnine za leti 2013 in 2014 je 
upoštevano tudi predvideno zmanjšanje stroškov občine zaradi uveljavitve Zakona o uravnoteženju javnih financ 
(Uradni list RS 40/12 in 55/12 – Odl. US). Predlagani proračun Občine Črenšovci za leti 2013 in 2014 določa letni 



obseg sredstev, ki se bodo uporabljala za financiranje funkcij občinskih organov, za izvajanje njihovih nalog in 
druge namene, ki so opredeljeni z ustavo, zakoni, občinskimi predpisi in razvojnimi usmeritvami občine.  
Predstavil je davčne prihodke, ki so planirani v obsegu 2.398.011,00 €. V skladu z določili 14. členom Zakona o 
financiranju občin, ki opredeljuje način izračuna glavarine, ta pa pomeni na prebivalca v državi ugotovljen delež 
dohodnine in drugih občinam odstopljenih davkov za financiranje primerne porabe, predstavlja največjo 
prihodkovno postavko v tej skupini prihodkov dohodnina, kot odstopljeni vir občinam v  višini 2.261.489,00 €. Po 
uveljavitvi Zakona o uravnoteženju javnih financ se je povprečnina občinam v 2. polletju 2012 zmanjšala in 
znašala 543,00 €. Vlada RS je na podlagi drugega odstavka 11. člena ZFO-1 sprejela dogovor o višini 
povprečnine za leti 2013 in 2014 v znesku 536,00 €, kar je za 1,3 % manj kot v letu 2012. Na podlagi odmerjene 
povprečnine smo posrednim uporabnikom občinskega proračuna poslali ustrezna navodila za sestavo finančnih 
načrtov, ki morajo vsebovati zmanjšani obseg financiranja iz proračuna občine za 1,3 %. Občina Črenšovci v letu 
2013 začenja z izvajanjem zelo zahtevnega projekta: Pomurski vodovod - Sistem A. Občina Črenšovci je v letu 
2012 vložila prijavo na razpis nepovratnih sredstev iz 7. javnega razpisa za Razvoj regij s projektom: Izgradnja 
nizko-energijskega vrtca v Črenšovcih. Člane odbora je seznanil,  da je Občina Črenšovci bila uspešna tudi na 
razpisu Ministrstva za infrastrukturo in prostor za pridobitev nepovratnih sredstev, ki se namenjajo za energetsko 
sanacijo objektov v lasti občine in sicer za OŠ Bistrica. Projekt zajema ureditev ogrevanja s toplotno črpalko, 
ureditev fasade in menjavo oken. Vrednost projekta znaša 304.586,24 €. Predstavil je investicijske odhodke in 
transfere v okviru konta 42 in 43 in v načrtu razvojnih programov za vsako investicijo posebej, vključujoč 
predvideno in doseženo dinamiko izvedbe z opredeljenimi viri. Skupno je na odhodkovnih postavkah predvidenih 
za leto 2013 3.401.356,00 €, in za leto 2014 5.556.613,00 €. Obseg investicijskih odhodkov je bistveno višji glede 
na preteklo in predpretekla leta, je pa povezan z investicijo izgradnje vodovoda. Predstavil je predlog 
Univerzitetnega kliničnega centra Maribor o sofinanciranju stroškov  mobilnega avtobusa za odvzem krvi. Predlog 
je, da bi posamezna občina prispevala 1,00 EUR po prebivalcu v občini. 
 
Mag. Marija Horvat, predsednica odbora,  je predstavila vloge Kulturno-turističnega društva Črenšovci in sicer: 
 sofinanciranje  projekta izdaje knjižne publikacije  ob Jenamena festu 2013 z naslovom »Inda smu se pa v 

Čerenšovcaj tak špilali« v višini 4.000,00 EUR. Knjižna publikacija bo opremljena z vsemi zakonsko 
predpisanimi formularji, ki omogočajo vključevanje publikacije v sistem COBISS. 

 sofinanciranje organizacije in izvedbe otroškega gledališkega abonmaja 2013-14 v višini 1.000,00 EUR. 
Gledališke predstave spodbujajo k dvigu bralne pismenosti in spodbujajo pa tudi družinski pogovor. S 
pomočjo otroškega gledališkega abonmaja se uvaja otroke (in starše) v gledališko vzgojo, spodbujajo pa se 
tudi družinski pogovori  z otrokom o gledališki predstavi. 

 
Člane odbora je seznanila tudi:  
 s predlogom priprav na investicijsko izgradnjo kolesarske poti med vasjo Črenšovci in Gornjo Bistrico ob 

regionalki Črenšovci – Razkrižje ki ga je pripravil Jožef Cigan s katerim predlaga lokacijo na desni strani kjer 
je manj lastnikov. Odsek meri 2139 m, odkupila pa naj bi se zemljišča v širini 30. Potrebo bi bilo odkupiti 
6417 m2 v znesku 32.040,00 EUR. Predlagal je, da bi se za odkup zemljišča in zemljiškoknjižno ureditev  
zemljišča namenila proračunska rezervacija v višini  50.000,00 EUR 

ter s predlogom 
 člana OS Dušana Dervariča o nabavi gasilskega operativnega vozila za PGD Dolnja Bistrica v vrednosti 

90.000,00 EUR. Polovico vrednosti bi naj krila občina in sicer v letu 2013 v višini 22.500,00 EUR ter v letu 
2014 v višini  22.500,00 EUR. 

 
Mag. Marija Horvat, predsednica odbora, je povedala, da so v šoli pripravljeni na zmanjšanje stroškov v višini 1,3 
% in tako je pripravljen tudi finančni načrt. Glede dela sredstev za razširjeni program in materialne stroške šole za 
mesec december za šolsko leto 2011/2012, ki niso bila nakazana šolam je predlagala, da se nakažejo v 
letošnjem letu, saj so bila dogovorjena s pogodbo in program tudi realiziran.  Predlagala je, da bi sofinanciranje 
razširjenega programa ostalo tudi v letu 2013 saj je prav, da se učencem zagotovijo tekmovanja iz posameznih 
področij katerih rezultati so pomembni pri podelitvi Zoisove štipendije. Prav tako predlaga, da se zagotovijo 
sredstva za poučevanje drugega tujega jezika v 1. VIO do vključitve šol v projekt, ki bo šole glede na pogoje 
postopno vključeval v poučevanje prvega tujega jezika že v drugem razredu. Predlagala je, da bi se sredstva iz 
naslova najemnine sončne elektrarne zagotovila šoli izven ostalih sredstev. 
Bila je mnenja, da se bralna kultura občanov naj ne bi zmanjšala zaradi manjše nabave knjig v krajevnih 
knjižnicah v Črenšovcih in na Bistrici, ki sta zelo dobro obiskani. 



Marija Sever, članica odbora, je povedala, da se sredstva za nabavo knjig naj ne bi zmanjševala in opozorila, da 
matična knjižnica v Lendavi  krajevnim knjižnicam, kljub opozorilom knjižničark, ne nabavlja knjig, ki jih 
obiskovalci želijo in iščejo, ampak knjige, ki potem na policah stojijo. Obiskovalci, predvsem osnovnošolci, si 
želijo tudi več knjig za domače branje. 
 
Župan je povedal, da se je o tem pogovarjal tudi z novim direktorjem knjižnice v Lendavi, ki je povedal, da je 
določeno koliko knjig katere zvrsti se mora nabaviti. 
 
Mag. Terezija Zamuda, članica odbora, je povedala, da je tudi bistriška šola v svojem finančnem načrtu 
zmanjšala stroške za 1,3 %. Bila je mnenja, da bi bili učenci prikrajšani v kolikor ne bi bilo sredstev za razširjeni 
program, zato predlaga, da ostane sofinanciranje tudi vnaprej istočasno pa pričakuje, da bodo sredstva za lansko 
leto nakazana v letošnjem letu. Vprašala je kako je z odkupom zemljišč pri vrtcu na Bistrici. Povedala je, da se 
bodo z energetsko sanacijo objekta OŠ Bistrica, ki bi naj bila opravljena med poletnimi počitnicami, zmanjšali 
stroški ogrevanja. Povedala je, da je s strani šole bil na občino posredovan varnostni načrt in jo zanima kakšno je 
razmišljanje občine. Podpira predlog za sofinanciranje otroškega abonmaja, ki omogoča tudi našim otrokom 
spoznavanje gledališča in sofinanciranje izdaje publikacije KTD Črenšovci.   
 
Župan je povedal, da je problem ureditev parkirišča za potrebe šole na Bistrici na kmetijskem zemljišču, saj ne 
bomo dobili ustreznih dovoljenj. V okviru projekta ceste na Gornji Bistrici se bo zgradil tudi pločnik kar bo tudi 
vplivalo na boljšo prometno varnost.  
 
Bojan Kerčmar, član odbora, je povedal, da podpira izdajo knjižne publikacije Kulturno-turističnega društva 
Črenšovci, ki bo vključena tudi v sistem COBISS in s katero se ohranja kulturna dediščina. Prav tako podpira 
sofinanciranje otroškega abonmaja, ki so ga starši in otroci zelo dobro sprejeli in so zadovoljni. Pohvalil je delo in 
prizadevanje vodstva KTD Črenšovci. Povedal je, da ugotavlja, da se niso vsem društvom enako zmanjšala 
sredstva in predlagal, da naj bo zmanjšanje pri vseh društvih procentualno enako. 
 
Marija Sever, članica odbora, je predlagala, da se sredstva prireditvam ob Tednu duhovnosti in kulture, glede na 
njihovo odmevnost, vsebinsko pestrost ter kulturno in zgodovinsko vrednost, ne bi zmanjševali za več kot 600,00 
EUR. Bila je mnenja, da bi kulturnim društvom bila pri sofinanciranju upoštevana tudi kvaliteta posamezne 
prireditve ter pomen posameznih dogodkov za promocijo občine in bi zato bilo potrebno v tej smeri spremiti 
oziroma dopolniti Pravilnik o sofinanciranju programov ljubiteljske kulturne dejavnosti v Občini Črenšovci.  Moti jo, 
ker kulturna društva v občini med seboj ne sodelujejo. 
 
Štefan Krampač, član odbora, je povedal, da se ne strinja, da bi zmanjšanje bilo pri vseh društvih enako, saj je od 
področja društva tudi odvisno koliko dela je potrebno vključiti v njegovo dejavnost. Podpira predloge Kulturno-
turističnega društva Črenšovci o sofinanciranju izdaje knjižne publikacije in otroškega abonmaja, ki so ga otroci 
zelo lepo sprejeli in bi bilo prav, da se jim omogočijo gledališke predstave tudi v letošnjem letu.  
 
Mag. Terezija Zamuda, članica odbora,  je na vprašanje predhodnika o poučevanju tujih jezikov na Osnovni šoli 
Prežihovega Voranca Bistrica podala pojasnila glede pouka tujega jezika ter interesne dejavnosti oziroma krožka 
tujega jezika. 
Glede poučevanja tujih jezikov na OŠ Franceta Prešerna Črenšovci je v vednost pojasnila tudi ravnateljica 
črenšovske šole. 
 
Andrej Tibaut, član odbora, soglaša s sofinanciranjem izdaje knjižice Kulturno-turističnega društva Črenšovci, 
prav tako pas sofinanciranjem otroškega gledališkega abonmaja. Pohvalil je organizatorje, ki omogočajo tudi 
našim otrokom, da spoznavajo gledališko dejavnost in gledališče. Kot član društva AETERNUM je povedal, da bo 
v letu 2014 10 let delovanja kvinteta, ki ga želijo obeležiti s prireditvijo v Murski Soboti in nato ponoviti v okviru 
prireditve Jenamena fest 2014. Ker prireditev ne bo tako majhen finančni zalogaj bodo na podlagi finančnega 
načrta  zaprosili za finančno pomoč tudi iz občinskega proračuna Občine Črenšovci.  
 
Vera Halas, članica odbora, je povedala, da podpira organizacijo otroškega gledališkega abonmaja tudi vnaprej, 
saj je bil s strani otrok in staršev zelo lepo sprejet in po informacijah si želijo tudi v bodoče možnost ogleda 
gledaliških prireditev. Podpira tudi izdajo knjige, ki prispeva k ohranjanju kulturne dediščine in se strinja, da je 



knjiga lahko tudi promocijsko gradivo občine. Glede sofinanciranja društev je bila mnenja, da bi bilo dobro 
pregledati pravilnik, saj je bil sprejet v času, ko se kvaliteta prireditev med seboj ni tako razlikovala.  Podpira 
predlog, da se za izvedbo prireditev ob Tednu duhovnosti zagotovi več sredstev. 
 
Po razpravi so člani odbora soglasno sprejeli SKLEP št. 1/12: 
1. 
Odbor za družbene dejavnosti predlaga Občinskemu svetu Občine Črenšovci, da se v proračunu Občine 
Črenšovci za leto 2013 planirajo sredstva za:  
 sofinanciranje izdaje knjižne publikacije Kulturno-turističnega društva Črenšovci v višini 4.000,00 

EUR, 
 sofinanciranje organizacije in izvedbe otroškega gledališkega abonmaja 2013-14 v višini 1.000,00 

EUR, 
 sofinanciranje mobilnega avtobusa za odvzem krvi Univerzitetnega kliničnega centra Maribor na 

terenu v višini 1,00 EUR na prebivalca, 
 sofinanciranje dejavnosti Knjižnici Lendava v višini 22.172,00  EUR (isto kot v letu 2012), 
 sofinanciranje prireditev ob Tednu duhovnosti v višini 3.595,00 EUR (600,00 EUR manj kot v letu 2012). 
 
2. 
Odbor za družbene dejavnosti predlaga, da se del sredstev za materialne stroške in razširjeni program za 
šolsko leto 2011/2012, ki niso bila nakazana šolam v letu 2012 nakažejo v letošnjem letu, v višini, ki je 
dogovorjena s pogodbo in sklepom odbora.   
 
3. 
Odbor za družbene dejavnosti predlaga, da se vsem društvom sredstva zmanjšajo v enakem procentu. 
 
4. 
Odbor za družbene dejavnosti podpira predlog priprav na investicijo izgradnje kolesarske poti med 
Črenšovci in Bistrico, vendar naj odločitev o tem sprejme Odbor za infrastrukturo in komunalo. 

 
5. 
Odbor za družbene dejavnosti ne nasprotuje nabavi gasilskega operativnega vozila za potrebe PGD 
Dolnja Bistrica, vendar prepušča odločitev o nabavi za to pristojnim organom po njihovem programu. 
 
6. 
Odbor za družbene dejavnosti bo pregledal Pravilnik o sofinanciranju programov ljubiteljske kulturne 
dejavnosti v Občini Črenšovci in pripravil morebitne spremembe in dopolnitve pravilnika v smislu 
ovrednotenja kakovosti pripravljene predstave ali proslave.  
 
 
Ad/5 
Mag. Terezija Zamuda je pohvalila občinsko proslavo ob 8. februarju, ki jo je pripravila Osnovna šola Franceta 
Prešerna Črenšovci, ki je bila vsebinsko aktualna in nastop učencev enkraten. 
  
Mag. Marija Horvat, predsednica odbora, se je kot ravnateljica OŠ Franceta Prešerna Črenšovci zahvalila za 
pohvalo in povedala, da bodo povabljeni prireditev predstaviti  na Ekonomski šoli v Murski Soboti in v okviru 
občinskega praznika občine Črenšovci. 
 
Ker je bil dnevni red izčrpan je predsednica sejo zaključila ob 21.30 uri. 
 
 
Zapisala:                                                                                             Predsednica Odbora za d ružbene dejavnosti: 
Jožica Cigan                                                                                                            Mag. Marija Horvat 
 
 
 


